
Wloclawek, dnia 11,05.2021r.

Arkadiusz Piasecki

Radny Rady Miasta

dr Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wlocfawek

InterPelacja

w sprawie ogranicrenia prqdkoSci samochod6w pned budynkiem sp6ldzielniMieszkaniowej

Poludnie"

W imieniu Mieszkafrc6w osiedla Poludnie zwracam siq z prosbq o zamontowanie wyspowego progu

spowalniajqcego (poduszki berliriskiej) przed przej6ciem dla pieszych przy ulicy Broniewskiego przed

budynkiem Sp6tdzielni Mieszkaniowej,,Poludnie'"

Do interpelacji zalqczam zdjqcie.

Uprzejmie proszq Pana Prezydenta o pozytywne rozpatrzenie pro5by'

Z powaianiem
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